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Protokół Nr XLIII/2022 

XLIII sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 21 lipca 2022 r. 

BR.0002.7.2022 
XLIII sesję nadzwyczajną Rady Powiatu w Giżycku otworzyła w trybie zdalnym o godz. 
14.00 Przewodnicząca Rady Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Klauzula informacyjna: obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. Udział w posiedzeniu jest jednocześnie zgodą 
na udostępnienie wizerunku oraz przebiegu i udziału w dyskusji. 
 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad XLIII sesji nadzwyczajnej: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2022.  
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie sesji.   

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sesja odbywa się na wniosek Zarządu Powiatu, 
aby zając się uchwałą w sprawie dokonania zmian w budżecie.  
 

O godz. 14:04 do obrad online dołączył radny T. Szostkowski. Od tej pory w posiedzeniu 

uczestniczyło 17 radnych. 
 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2022.  
Starosta oraz Skarbnik omówili wnioski i pisma, które wpłynęły w zakresie zmian budżetu 

Powiatu.  

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Dochody i wydatki: 
Rozdz.60018, § 2180 – kwota 980.000 zł dotyczy dofinansowania ze środków Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych zadania pn. „Remont dr. pow. 
Nr 1803N na odcinku Doba-Guty o dł.1,2 km przeciwdziałaniem wykluczeniu 
komunikacyjnemu byłego obszaru PGR”.  
W związku z powyższym o tę kwotę zwiększa się plan wydatków w rozdz. 60014, § 4270.  
Rozdz.85202 – kwota 30.451 zł dotyczy środków uzyskanych przez Powiat z Funduszu  
Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na pomoc dla Domu Pomocy Społecznej 
przeciwdziałaniu skutkom rozprzestrzeniania się wirusa SARS-Cov-2. 
Rozdz. 92601 – kwota 30.000 zł dotyczy uzyskania z Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego kwoty 30.000 zł w ramach „Małych grantów” z przeznaczeniem 
na dofinansowanie remontu łazienek w sali gimnastycznej I Liceum Ogólnokształcącego. 
Wydatki:   
Rozdz.71015 – dotyczy przesunięć między paragrafami planu wydatków realizowanego przez 
Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego (utworzenie § 4410).   
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był przedmiotem prac 
Komisji ze względu na nadzwyczajny tryb sesji.   
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.  
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Uchwała Nr XLIII.258.2022 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 

2022 została podjęta – stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Ad. 4. Sprawy różne.  

M. Dolecka zapytała, jakie było zainteresowanie uczniów przyjęciem do liceów.  
Starosta odpowiedział, że zainteresowanie było duże. Uruchomili na razie jeden oddział 
dodatkowy w II Liceum Ogólnokształcącym integracyjny i w I Liceum Ogólnokształcącym 
oddział politechniczny ze względu na to, że było sporo uczniów z bardzo dobrą punktacją. 
Również w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu przybył jeden oddział. 
Rzeczywiście chętnych jest więcej i jest to wyjątkowy rok, ale przypomina, że do naboru 
doszedł rocznik 6 i 7-latków, który jednocześnie poszedł do szkoły. Jeszcze tak będzie 
w przyszłym roku, ale później niestety  prognozują ostry spadek. 
J. Łożyński zaprezentował w formie graficznej liczby z programu Polski Ład wersja 3 dla 
województwa warmińsko-mazurskiego. Proporcje beneficjentów poszczególnych powiatów 
są dosyć rozbieżne. Przykładowo powiat działdowski 7,8 mln zł, powiat gołdapski 5 mln zł, 
powiat nidzicki 4,6 mln zł, a nasz powiat niecały mln zł. Zapytał, czy Zarząd Powiatu potrafi 
określić na czym polega warsztat, że jest aż taka duża rozbieżność w przydzielaniu środków. 
Starosta stwierdził, że to pytanie jest bardziej do rządu i premiera. Nie wie, czy dane są 
właściwie zebrane, dlatego że jednostki samorządu terytorialnego z naszego powiatu 
otrzymały również bardzo dużo i ta kwota jest o wiele wyższa. Zaznaczył, że w poprzednim 
naborze dostaliśmy kwotę 18 mln zł, a cały powiat 80 mln zł. Dodał, że należałoby 
sprawdzić, czy w innych powiatach nie są też liczone projekty gminne.  
J. Łożyński wyjaśnił, że prezentacja dotyczy wyłącznie projektów składanych przez 
poszczególne powiaty z województwa warmińsko-mazurskiego. Źródłem danych jest Polski 
Ład 3 ze strony ministerstwa.  
Starosta powiedział, że tam należy zadać pytanie, bo jedyne kryterium, że obszar ma być 
związany z terenami popegeerowskimi.  
J. Łożyński wtrącił, że województwo warmińsko-mazurskie to były w większości PGR. 
Ta dysproporcja jest spora pomimo, że poszczególne powiaty miały zbliżoną strukturę 
popegeerowską.    
Starosta powtórzył, że nie do niego to pytanie. Swój obowiązek wypełnili składając stosowne 
wnioski. Jeszcze raz przypomniał, że w poprzednim naborze otrzymaliśmy ponad 18 mln zł, 
jak mało, który powiat. Może tym się kierowano.  
M. Nowakowski powiedział, że z tego co wie, przy poszczególnych etapach rozdziału 
pieniędzy z Polskiego Ładu brane jest pod uwagę globalnie, ile w danym czasie wpłynęło 
środków do danej ilości mieszkańców. Być może dlatego kwota, która teraz wpłynęła jest 
mniejsza. Za każdym razem rozdzielający kierują się dobrem ogółu i nie będzie w wybitny 
sposób preferowany jeden, czy drugi powiat. Te pieniądze rozchodzą się równo po całym 
naszym województwie i równo po całym państwie.   
Innych spraw nie zgłoszono.  

 
Starosta oraz Przewodnicząca Rady podziękowali radnym za obecność i przegłosowanie 
zmian do budżetu.  
 

Ad. 5. Zamknięcie sesji.   
Wobec wyczerpania porządku obrad XLIII sesji nadzwyczajnej o godz. 14:20 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady.   
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 
Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Rady Powiatu  

Agnieszka Jarocka                Monika Łępicka-Gij  


